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Zitting van 5 maart 2024 

 

Aanwezig: Els Scheirlynck, voorzitter; 

Youro Casier, burgemeester; 

Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez, Lien Deblaere, 

schepenen; 

Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bert Verhaeghe, Ann Degroote, 

Cindy Vienne, Nino DHellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, Robin Depoorter, 

Jari Denorme, Karlien Hoornaert, Jens Ugille, Meinert Vanneste, Steve Dejan, 

Emmerson Dury, Hannes Decorte, raadsleden; 

Annemie Vos, algemeen directeur 

Verontschuldigd: Bart Pynket, Julie Kinoo, raadsleden 

Afwezig:  

 

 

DE RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

 

 

De zitting wordt voorgezeten door de voorzitter, Els Scheirlynck. 

 

De algemeen directeur, Annemie Vos houdt de pen. 

 

AGENDA 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de raad voor maatschappelijk welzijn van 06  februari 2024  - 

goedkeuring. 

2. Interpellatie ingediend door raadslid Ann Degroote (Team 2030) - OCMW-gronden. 

3. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de raad voor maatschappelijk welzijn van 06  februari 

2024  - goedkeuring. 

De raad voor maatschappelijk welzijn verleent met 22 ja-stemmen en 1 onthouding goedkeuring aan 

het proces-verbaal van de zitting van de raad voor maatschappelijk welzijn van 06 februari 2024. 

 

Voorzitter Els Scheirlynck 

Burgemeester Youro Casier 

Schepenen Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez en Lien Deblaere 

Raadsleden Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bert Verhaeghe, Ann Degroote, Nino 

D’Hellem, Kristof Vandamme, Nele Leroy, Robin Depoorter, Jari Denorme, Karlien Hoornaert, Jens 

Ugille, Meinert Vanneste, Steve Dejan, Emmerson Dury en Hannes Decorte 

 

Onthouding :  

Raadslid Cindy Vienne 

 

 

2. Interpellatie ingediend door raadslid Ann Degroote (Team 2030) - OCMW-gronden. 
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Door raadslid Ann Degroote (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

Beste gemeenteraadsvoorzitter, 

 

Graag dien ik voor de gemeenteraad van 05/03/2024 een interpellatie in omtrent de boerenprotesten 

van de laatste weken. 

 

“Met de boerenprotesten van de laatste maanden moeten we ons de vraag stellen of wij als lokaal 

bestuur hier ook iets kunnen aan doen.    

 

Stad en vooral het OCMW van Wervik heeft heel wat landbouwgronden in zijn bezit.  

Landbouwgronden die nu weliswaar verpacht zijn maar waarvan de pachters misschien wel interesse 

hebben tot aankoop van deze gronden. 

 

In het verleden kwamen reeds meermaals aanvragen binnen van pachters die de vraag tot aankoop 

stelden.  Deze dossiers werden allemaal onder mijn bevoegdheid als schepen van financiën opgestart 

of heropend.  Het gaat om percelen in de Waterstraat, Wolvenstraat, Magerheidstraat, Komerenstraat, 

Hoogweg in Wervik maar ook percelen in Zonnebeke.  Deze dossiers werden allemaal doorgegeven 

aan dienst vastgoedtransacties om tot openbare verkoop over te gaan.  Alle schattingsverslagen 

waren geactualiseerd en deze gronden werden aan de VLM aangeboden naar de vraag tot interesse.  

Tot op heden is het heel stil in deze dossiers.  Hoever staan jullie hiermee?  We zijn ondertussen 

alweer bijna 2 jaar verder. 

 

Er kwamen sedert de wissel nog aanvragen binnen van andere pachters.  Is hier al iets mee gebeurd?   

 

OCMW Wervik heeft niet alleen gronden in Geluwe en Wervik maar ook in Neerwaasten, Houthem, 

Ledegem, Zonnebeke, Komen, Menen, Geluveld, Wijtschate, Harelbeke tot zelfs in Frankrijk.  Een 40-

tal verschillende landbouwers pachten deze gronden.  Moeten wij als lokaal bestuur deze wel allemaal 

behouden?  Is het de taak van een lokaal bestuur om landbouwgronden te verpachten?  Hierin kruipt 

ook veel werk in voor ons personeel.  Bij de verkoop van de gronden aan de landbouwers kunnen wij 

hen misschien meer toekomstzekerheid bieden op deze manier. 

Kunnen we als lokaal bestuur onze pachters niet zelf aanschrijven en hen de vraag stellen of ze 

interesse hebben tot aankoop?   De gronden dienen dan wel openbaar verkocht te worden maar de 

pachter heeft nog wel steeds het voorkooprecht. 

Is het college van burgemeester en schepenen bereid om de pachters hiervoor aan te schrijven en 

indien interesse van de pachter tot openbare verkoop over te gaan van deze gronden? “ 

 

 

3. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Er werden geen vragen ingediend. 

 

 

De algemeen directeur, De voorzitter, 

 

[SIG02] [SIG01] 

 

 

 

 

 

 

Annemie Vos Els Scheirlynck 

 


